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Sēde sasaukta 2024. gada 22. oktobrī plkst. 15:00 
Sēde sākta 2024. gada 22. oktobrī plkst. 15:00 
Sēde slēgta plkst. 18:17 
 
Sēdē piedalās 7 komitejas locekļi: 
Klātienē: Andrejs Radzevičs, Andris Jefimovs, Andris Jankovskis, Laila Roga, 
Attālināti: Aivars Priedols, Aivars Galeckis, Linards Tiļugs. 
 
Sēdē piedalās: 
Klātienē: Ginta Kampare, Evija Farbotko, Gints Brumbergs. 
Attālināti: Una Ržepicka, Linda Leja, Ģirts Osis, Gunta Gulbe, Aigars Evardsons, Juris 
Grasmanis, Madara Lagzdiņa, Artūrs Grīns. 
 
Pieaicinātie:  
Attālināti: Dienvidkurzemes novada izglītības iestāžu vadītāji: Renāte Goldberga, Gunta 
Vīdnere, Kristīņe Bruzule, Liena Trumpika, Mārcis Priedītis, Dina Sleže, Zigmunds 
Mickus, Mairolds Blūms, Inga Sedola, Skaidrīte Segliņa, Dzidra Šterna, Aija Dreimane, 
Vita Levica, Marita Rolmane, Gints Juriks, Laila Roga, Iveta Laumane, Mudīte Reinharde, 
Anita Dzintarniece, Ilga Bloka, Agija Admidiņa, Liena Kulinska, Monta Pētermane, Zaiga 
Ūdriņa, Līga Jaunzeme, Irina Jonuša, Aija Gertsone, Armands Ausmanis, Eva Krastiņa-
Pucena, Inita Rubeze, Gunita Riežniece. 
 

 
Sēdi vada Andrejs Radzevičs 
 
Sēdi protokolē Agnese Muzikante 
 
Sēdes veids: atklāta. Audioieraksts pieejams pašvaldības mājas lapā www.dkn.lv  
 
Sēde tiek ierakstīta audioierakstā. 
 
 
Sēdes darba kārtība: 

http://www.dkn.lv/


 

1. Par Izglītības iestāžu budžeta pieprasījumu infrastruktūras sakārtošanai/ 
uzlabošanai, sagatavojoties 2025/2026 mācību gadam. 

 
 

1.§ 
Par Izglītības iestāžu budžeta pieprasījumu infrastruktūras sakārtošanai/ 

uzlabošanai, sagatavojoties 2025/2026 mācību gadam. 
 
Audioieraksts 1.daļa, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks 00h 00m 12s 

Andrejs Radzevičs  - Izsakās par izskatāmā jautājuma pamatojumu un 
aktualitāti (Pašvaldības nolikuma 9.4.un 9.5.punkts). 

- Aicina Gintu Kampari ziņot par jautājumu un izglītības 
iestāžu vadītājiem pie ziņojuma izteikties un līdzziņot.  

Ginta Kampare Ziņo un tiek demonstrēts prezentācijas materiāls par 
Dienvidkurzemes novada izglītības iestāžu 
2023./2024.m.g. un 2024./2025.m.g. budžeta prioritātēm. 

Izglītības iestāžu vadītāji: Izsakās un līdzziņo par iestādes budžeta prioritātēm: 

Aizputes pagasta 
pamatskolas direktore 
Renāte Goldberga 

Izsakās par Dizaina un tehnoloģiju kabineta pārbūves 
projektu. 

Aizputes vidusskolas 
direktore Gunta Vīdnere 

Izsakās par trīs skolas kabinetu (vēstures, informātikas 
un vācu valodas) remontu. Norāda par skolas siltumtīkla 
reorganizācijas nepieciešamību. 

Ata Kronvalda Durbes 
pamatskolas direktore 
Kristīņe Bruzule 

Izsakās par apkures sistēmas –trases sakārtošanu 
skolas pagrabā. 

Rucavas pamatskolas 
direktore Liena Trumpika 

Izsakās par skolas jumta kastu remontu, notekūdeņu 
cauruļu nomaiņu un ieejas kāpņu remontu. 

Nīcas vidusskolas direktors 
Mārcis Priedītis 
 

Izsakās par skolas ieejas trepju remonta nepieciešamību, 
kā arī vērš uzmanību par skolas ģērbtuvēm. 

Nīcas Mūzikas skolas 
direktore Dina Sleže 

Izsakās par sitaminstrumentu klases remontu, ko varētu 
arī neveikt. Vērš uzmanību par problēmu ar Kultūras 
nama pārziņā esošo dušas telpu (smaku). 

Vaiņodes vidusskolas 
direktors Zigmunds Mickus 
 

Izsakās un informē par skolas apkures sistēmas 
problēmām un atkal iespējamo apkures sistēmas avāriju. 
Vērš uzmanību par tāmētāja un tehniskā projekta 
nepieciešamību. 

Dzērves pamatskolas 
direktors Mairolds Blūms 

Izsakās par skolas koridoru remontu. 



Kalētu Mūzikas un mākslas 
skolas direktore  
Inga Sedola 

Izsakās par lietus ūdens novadīšanas un drenāžas izbūvi 
skolas pagrabā, pirmsskolas teritorijā celiņu sakārtošanu. 

Kalvenes pamatskolas 
direktore Skaidrīte Segliņa 

Izsakās par skolas koridoru remontu. 

Kronvalda Ata Krotes 
pamatskola direktores 
vietniece izglītības jomā 
Dzidra Šterna  
 

Izsakās par vēlmi mainīt apkures veidu - no malkas uz 
gāzi/ granulām.  

Diskusija, kurā piedalās Andrejs Radzevičs, Una 
Ržepicka, Ginta Kampare, Gints Brumbergs par to, 
kas nepieciešams, lai šo darbu veiktu. Secinājums par to, 
ka jāveic darbu aprēķins/tehniskā dokumentācija. 
Jautājums paliek atvērts. 

Māteru Jura Kazdangas 
pamatskolas direktora 
Aija Dreimane 

Izsakās par skolas WC remontu 1.-3.klasēm. 

 

Padures pamatskolas 
direktore Vita Levica 

Izsakās par skolas fasādes bojātās daļas remontu un 
iesāktajiem darbiem, pašvaldībai ir iesniegta tāme. 

Pāvilostas pamatskolas 
direktore Marita Rolmane 

Izsakās par skolas WC remontu. 

Vērgales pamatskolas 
direktors Gints Juriks 
 

- Izsakās par 2024.gadā skolā veikto ieejas kāpņu 
un kolonnu remontu un 2025.gada prioritāti - 
skolas 2.klases telpas remontu.  

- Lūdz no pašvaldības puses nodrošināt tāmētāju, 
kas sagatavo tāmes.  

Una Ržepicka sniedz informāciju par šāda pieprasījuma 
iesniegšanu pašvaldībai.  

Artūrs Grīns informē par darba aprīkojuma trūkumu. 

Z.Mauriņas Grobiņas 
vidusskolas direktore 
Laila Roga 

Izsakās par ķīmijas, bioloģijas kabinetu un laboratorijas 
remontu, WC remontu. 

Cīravas PII Pīlādzītis 
vadītāja Iveta Laumane 
 

Izsakās par skolas WC remontu. 
Una Ržepicka sniedz papildus informāciju par projekta 
virzību. 

Durbes PII Ābolītis vadītāja 
Mudīte Reinharde 

Izsakās par apkures sistēmas remontu pagrabā. 

Grobiņas PII Pīpenīte 
vadītāja  Anita Dzintarniece 

Izsakās par M1 grupas remontu. 

Kazdangas PII Ezītis 
vadītāja Ilga Bloka 

 

Izsakās par būvprojekta izstrādi un realizēšanu "Lietus 
ūdens novadīšana, bruģa atjaunošana vietās, kur 
paredzēta drenāža un bruģa seguma ieklāšana 



demontētā elektrības balsta un izbūvētā pandusa 
teritorijā". 

Artūrs Grīns aicina Ilgu Bloku veikt foto fiksāciju, 
organizēt rakstisku aktu par ūdens aplūšanas faktiem. 

Andrejs Radzevičs aicina izvērtēt kādu minimālu darbu 
veikšanu, ūdens novadīšanas darbiem. 

Medzes PII Čiekuriņš 
vadītāja Agija Admidiņa 

Izsakās par pagalma seguma atjaunošanu. 

Nīcas PII Spārīte vadītāja 
Liena Kulinska 
 

Izsakās par Rudes filiāles ēkas fasādes un pamatu 
siltināšanu. Informē par pelējuma sēnes parādīšanos. 

Andrejs Radzevičs uzdod jautājumu Unai Ržepickai un 
noskaidro par  ES struktūrfondu iespējamo atbalstu. 

Pāvilostas PII Dzintariņš 
vadītaja Monta Pētermane 

Izsakās par 2025.gada skolas prioritāti – 1.stāva virtuves 
koridora remontu. 

Priekules PII Dzirnaviņas 
vadītāja  Zaiga Ūdriņa 

Izsakās par betona atbalsta mūra sienas remontu.  

Rucavas PII Zvaniņš 
vadītāja Līga Jaunzeme 

Izsakās par apkures maiņu un sagatavošanas grupas 
remontu. 

Vaiņodes PII Zīlīte vadītāja 
Irina Jonuša 

Izsakās par skolas āra fasādes atjaunošanu. 

Vērgales PII Kastanītis 
vadītāja Aija Gertsone 

Izsakās par centrālā laukuma seguma maiņas 
nepieciešamību – bruģēšanu. 

Aizputes Mākslas skola 
direktors Armands 
Ausmanis 

Izsakās par trīs klašu kosmētisko remontu, 
apgaismojuma nomaiņu. 

Grobiņas MMS un SIC 
direktore Eva Krastiņa-
Pucena 

 

Izsakās par  
- veikto WC un dušas telpas remontu - sūdzība par 

remontdarbu kvalitāti un neciešamo smaku no 
zēnu WC.  Andreja Radzeviča aicinājums juridiski 
fiksēt faktu un izmantot veikto darbu garantijas 
iespējas. 

- ēkas pamatu sakārtošanu un aktu zāles remontu. 
- skolas telpu trūkumu nodarbībām. 

Priekules Mūzikas un 
mākslas skolas direktore 
Inita Rubeze 

Izsakās par rokdarbu un ādas apstrādes klašu 
kosmētisko remontu. 

Vaiņodes Mūzikas skola 
direktore Gunita Riežniece 

Izsakās par  
- skolas ēkas pamatu stiprināšanu, lietus ūdens 

novadsistēmas atvadīšanu no pamatiem, 
drenāžas izbūvi, tualešu telpu un kanalizācijas 
sistēmas pārbūvi, kanalizācijas stāvvadu 
vēdināšanas izbūvi; 



- koncertdārza "Dzirnakmens" labiekārtošanu;  
- apkures sistēmas sakārtošanu - siltuma regulatoru 

ievietošana visos skolas radiatoros. 

 
 
Andrejs Radzevičs iesniedz priekšlikumus:  
 

1. Attīstības daļai līdz 2024.gada 30.novembrim sagatavot projektēšanas 
uzdevumus centrālapkuru sistēmu pārbūvei izglītības iestādēm (Vaiņode, 
Durbe , Aizpute, Krote).  

2. Attīstības daļai līdz 2024.gada 15.decembrim izstrādāt būvdarbu tāmes 2025 
budžetam. 

 

Artūrs Grīns Izsakās par balsošanai iesniegto priekšlikumu  - 
Attīstības nodaļai sagatavot projektēšanas darbu 
uzdevumus. Aicina vispirms organizēt cenu aptaujas, 
tehniskos apsekošanas atzinumus visām avārijas 
stāvoklī esošām ēkām un objektiem. 

Una Ržepicka Aicina vērtēt priekšlikumos izteikto termiņu. 

 
Balsojums par 1.priekšlikumu "Attīstības daļai līdz 2024.gada 30.novembrim sagatavot 
projektēšanas uzdevumus centrālapkuru sistēmu pārbūvei izglītības iestādēm (Vaiņode, 
Durbe, Aizpute, Krote)". 

"PAR"  -  
5 (Andris Jankovskis, Andris Jefimovs, Andrejs Radzevičs, Laila 
Roga, Linards Tiļugs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Aivars Galeckis) 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Aivars Priedols) 

Priekšlikums pieņemts. 
 
 
Balsojums par 2.priekšlikumu "Attīstības daļai līdz 2024.gada 15.decembrim izstrādāt 
būvdarbu tāmes 2025 budžetam ." 

"PAR"  -  3 (Andrejs Radzevičs, Laila Roga, Linards Tiļugs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  
4 (Aivars Galeckis, Andris Jankovskis, Andris Jefimovs, Aivars 
Priedols) 

Priekšlikums nav pieņemts. 
 
 
 
 



Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
4 (Andris Jankovskis, Andris Jefimovs, Andrejs Radzevičs, 
Linards Tiļugs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Aivars Galeckis) 

"NEPIEDALĀS" -  2 (Aivars Priedols, Laila Roga) 

NOLEMJ: 
Atbalstīt jautājumu "Par Izglītības iestāžu budžeta 
pieprasījumu infrastruktūras sakārtošanai/ uzlabošanai, 
sagatavojoties 2025/2026 mācību gadam" ar priekšlikumiem. 

Audioieraksts 1.daļa, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 03h 01m 49s 

 
 
 

Gints Brumbergs 1. Sniedz informāciju par 2024.gada budžeta 
grozījumu – divpadsmito algu; 

2. Skaidro izglītības iestādēm par tāmju 
nepieciešamību un iesniegšanu izskatīšanai. 

 
 
 
Izglītības un sporta komitejas priekšsēdētājs Andrejs Radzevičs 
      04.11.2024. 
 
 
 
Komitejas sekretārs Agnese Muzikante 
     04.11.2024. 
 


